

財團法人新北市美國基督教効力會董事會董事名錄

Free China Foundation of New Taipei City Board Members Directory

孫寶年 博士

國立台灣海洋大學講座教授、曾任國立海洋大學人文社會科學院院長、國立海洋大學生命與資源科學院院長、國立海洋科技博物館籌備處主任。美國食品科技學會院士、國際食品科技學會院士、台灣校園團契董事會主席、基督教論壇報董事、基督教台灣浸會神學院董事。

Dr. Bonnie Sun Pan, Ph.D.

Chair Professor of National Taiwan Ocean University; former Dean of the College of Humanity and Social Science of National Taiwan Ocean University; former Dean of the College of Life Science of National Taiwan Ocean University; former Director of National Museum of Marine Science & Technology; Fellow of Institute of Food Technologists (USA); Fellow of International Academy of Food Science and Technology; Chairperson of Taiwan Campus Evangelical Fellowship; Board Member of Christian Tribune; Board Member of Baptist Theological Seminary.

羅長樂 先生

美國基督教長老會海外宣教差會國際宣教主任。

Mr. John Thomas Rollo, M.Ed.

Director of Recruiting for Mission to the World (MTW), Presbyterian Church in America (PCA), Retired. Ruling Elder of the Presbyterian Church in American (PCA).

單士德 博士

Westminster 長老會教會主任牧師，改革宗神學院實踐神學客座講師，基督教 Westminster Catawba 學校董事；曾任世界宣教差會委員會主席。

Dr. Shelton Palmer Sanford, D.Min.

Senior Pastor, Westminster Presbyterian Church in Rock Hill, SC; Visiting Lecturer of Practical Theology at Reformed Theological Seminary in Jackson, Mississippi and Charlotte, NC; Board of Director of Westminster Catawba Christian School in Rock Hill, SC; former Chairman of the Mission to the World (MTW) Committee.

葉維輝 先生

豐舜股份有限公司總經理。曾任台灣慧繼有限公司總經理，星能國際有限公司業務總監(兼任：維安國際有限公司行銷及業務總監，魚麗人文有限公司顧問，伊法蓮診所顧問，凌光生化科技有限公司總經理)，美商博士倫行銷經理，東森電視購物協理，美商寶麗來行銷經理，美商金寶湯資深產品經理，雀巢台灣集團通路行銷副理，美國三福有限公司技師及客戶服務。

Mr. Tom Yeh

Managing Director, Bene Reich Co., Ltd.. Former Managing Director, Taiwan Hueiji Limited ; Business Director, Star Power Limited (in the same time : Marketing & Sales Director, Wei-Ane International Limited ; Consultant, Ephraim Clinic ; Consultant, Shoal EPC Limited ; Managing Director, Aurora Biotechnology Limited) ; Marketing Manager, Bausch Lomb Asia Limited ; Assistant Vice President, Eastern Home Shopping Network, Marketing Manager ; Polaroid Far East Ltd. ; Senior Product Manager, Campbell Soup Asia Limited ; Assistant Trade Marketing Manager, Nestle Taiwan Group ; Technician & Customer Service, Triple F, Insta-Pro Asia.

艾恪禮 先生

個人投資理財，長老教會長老；曾任 Master 公司財務長，曾任一元雜貨連鎖店審計長。

Mr. Carl Aycock

Private Investor, Board Member of Bank of Brookhaven, Investment Advisor, Elder in Presbyterian Church; former CFO Master Corporation, Comptroller for Dollar General Stores.

麥安迪 博士

基督教改革宗宏恩堂駐堂牧師，改革宗出版社社長，改革宗神學院教授，前改革宗神學院教務主任；曾任道生神學院教授，曾任基督教美門堂宣教士，曾任路易斯安那州立大學哲學系教授。

Dr. Andrew McCafferty, Ph.D.

Head Pastor of the Hong En Church 宏恩堂駐堂牧師, Executive Director of the RTF Publication Company 改革宗出版社社長, Professor of China Reformed Theological Seminary, former Academic Dean of China Reformed Theological Seminary; former Professor of Tao-Sheng Theological Seminary, former Professor of Philosophy Department of Louisiana State University

周玲臺 博士

國立政治大學會計系所教授，兼商學院副院長及參與式教學與研究發展辦公室主任；曾任國立政治大學學務長，商學院會計系系主任、所長，及國立政治大學校務基金管理委員會委員。

Dr. Ling-Tai Lynette Chou, Ph.D., CPA (Texas)

Professor of Accounting and Associate Dean of College of Commerce, National Chengchi University; former Dean of Student Affairs、Chairman of Department & Graduate Institute of Accounting and Member of University Fund Management Committee, National Chengchi University.

林茂安 博士

戴德森醫療財團法人嘉義基督教醫院院長特助，財團法人基督教蘭恩文教基金會董事長、財團法人雙福社會福利慈善事業基金會執行長，財團法人嘉義市私立保康社會福利慈善事業基金會執行長；曾任財團法人蘭恩文教基金會執行長，曾任世界展望會慈懷家庭關懷中心主任。

Dr. David Lin, Ph.D.

Executive Assistant of President of Ditmanson Medical Foundation Chia-Yi Christian Hospital, Chairman of the Board of Lan-En Cultural and Educational Foundation, CEO of Double Bless Welfare and Charity Foundation, CEO of Chia-Yi City Pau-Kan Social Welfare Charity Foundation, former CEO of Lan-En Cultural and Educational Foundation, former Director of Families Welfare Center of World Vision.

徐琍沂 博士

國立臺中科技大學應用英語系主任及副教授，國立空中進修學院電視主講教師，國立臺中科技大學傳愛社輔導；曾任 Crown Van Lines 總裁英文秘書，全球客家福音協會英文秘書及翻譯。

Dr. Lisa Hsu, Ph.D.

Chair and Associate Professor of Department of Applied English, National University of Science and Technology; Writer and Host of Weekly TV and Radio Show, National Open College of Continuing Education; Director of Student Club “Pass on Love”, National University of Science and Technology; former Executive Secretary to the President Crown Van Lines, Taipei, Taiwan; former Secretary, Interpreter, and Youth Director World Hakka Evangelical Association Taipei, Taiwan

貝凱德 牧師

美國基督教長老會海外宣教差會亞太區國際宣教主任，曾任密蘇里州 Kirk of the Hills 長老教會宣教牧師。

Rev. Cartee Bales

International Director of Asia Pacific Region for Mission to the World (USA);
Former missions and outreach pastor of Kirk of the Hills Presbyterian Church (PCA),
Missouri USA.